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PROTOKÓŁ  

z  XLIV SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 19 kwietnia 2018 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

 

Sesja nadzwyczajna, zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2017 roku, poz. 1875 z późniejszymi zmianami) 

 

Otwarcie obrad – godz. 930, zamknięcie – godz. 1035. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 13 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu. Nieobecni: Radna Bożena Łuszczek, Radny Adam Laskowski. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Radny Adam Sowizdrzał. 

 

W obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Agnieszka Drzazga  

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

Radca Prawny – Andrzej Frontczak 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad XLIV sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Brąszewice na lata 2018-2030. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2018 rok. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad XLIV sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XLIV sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

Ad. 2   

Wójt Gminy zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody na wprowadzenie do porządku obrad punktu: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego szczegółowe zasady, tryb 

przyznawania i pozbawiania oraz rodzaje i wysokość stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień dla 

osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe. 

Przewodniczący Rady Gminy podał pod głosowanie porządek obrad po zmianach zaproponowanych 

przez Wójta Gminy. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad głosowało 13 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za 

przyjęciem proponowanego porządku obrad. 
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PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD (po zmianie) 

1. Otwarcie obrad XLIV sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Brąszewice na lata 2018-2030. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2018 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego szczegółowe zasady, tryb 

przyznawania i pozbawiania oraz rodzaje i wysokość stypendiów sportowych, nagród i 

wyróżnień dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad XLIV sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 3   

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag, poddał pod głosowanie protokół z XLIII sesji Rady 

Gminy. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem protokołu 

głosowało 13 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem protokołu z XLIII sesji 

Rady Gminy. 

Ad. 4   

W sprawozdaniu ze swojej działalności między sesjami w okresie od 23 marca 2018 r. do 18 kwietnia 

2018 r. Wójt Gminy poinformował, że: 

1. W dniu 26-27 marca i 3 kwietnia naprawiano drogę do pól tzw. Żarową (Sokolenie). 
2. W dniu 28 marca sprzątano teren Godynic, naprawiano drogę masą na zimno w m. Kamieniki. 
3. W dniu 29 marca sprzątano teren  Brąszewic, naprawiano przyłącze kanalizacyjnego obok 

Gimnazjum  
4. W dniu 4 kwietnia montowano znaki drogowe. 
5. W dniu 5 kwietnia równano drogi na terenie gminy. 
6. W dniu 9 kwietnia równanie drogi na terenie gminy. 
7. W dniu 9-11 kwietnia wymiana zasuw wodociągach na ul. Kasztanowej, Wkrótce po 

zakończeniu prac na drodze w m. Salamony rozpocznie się remont drogi na ul. Kasztanowej. 
8. W dniu 12 i 13 kwietnia naprawiano drogi kruszywem w m. Wojtyszki. 
9. W dniu 16-18 kwietnia równano drogi na terenie gminy. 
10. W dniu 12 kwietnia ogłoszono konkurs na stanowisko podinspektora ds. funduszy 

zewnętrznych, gospodarki ściekowej i promocji. Termin składania dokumentów do dnia 23 
kwietnia. 

11. Od 11 kwietnia przez trzy kolejne środy w urzędzie gminy pracownicy ARIMR w Sieradzu 
pomagają  rolnikom wypełniać wnioski o dopłaty bezpośrednie. 

Ad. 5 

Radny Jacek Piotrowski zwrócił uwagę na brak objazdów podczas remontu drogi w miejscowości 

Salamony. 

Wójt Gminy poinformował, że uwaga ta zostanie przekazana wykonawcy. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał o nadzór pracowników PZD w czasie wysypywania kamienia na ul. 

Zabrodzie, bo grozi to wybiciem szyby. 

Wójt Gminy poinformował, że sprawa ta zostanie zgłoszona do PZD. 

Radny Jan Stawirej zgłosił dziurę na skrzyżowaniu ul. Sieradzkiej i ul. Górnej. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał o utwardzenie pobocza przy drodze w miejscowości Salamony. 
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Radny Ryszard Kurzaj odnosząc się do Radnego Jacka Piotrowskiego wyraził zdanie, że dobrze, że PZD 

cokolwiek robi oraz zgłosił dziury w jezdni na ul. Zabrodzie. 

Wójt Gminy poinformował, że część spraw dotyczących dróg powiatowych była już zgłoszona, lecz w 

chwili obecnej nie wpłynęła odpowiedź z PZD. Dodał, że dziura na skrzyżowaniu zostanie uzupełniona, 

a sprawa pobocza w m. Salamony zostanie sprawdzona. 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. 

Radny Grzegorz Kulig odczytał protokół z posiedzenia Komisji ds. Budżetu i Inwestycji z dnia 12 

kwietnia 2018 r. Komisja jednogłośnie poparła przedstawione projekty uchwał. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał, dlaczego nie został poinformowany o posiedzeniu Komisji ds. Budżetu 

i Inwestycji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że posiedzenie Komisji Budżetu i Inwestycji zwoływał jej 

Przewodniczący. 

Radny Grzegorz Kulig poinformował, że informacja o posiedzeniu Komisji była zamieszczona na tablicy 

ogłoszeń w Urzędzie Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 12 Radnych, od głosu wstrzymał się 1 Radny (J. Piotrowski). Większością głosów Rada Gminy 

opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XLIV/197/2018 z dnia 19 kwietnia 2018 r. w sprawie 

zaciągnięcia kredytu. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Brąszewice na lata 2018-2030. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XLIV/198/2018 z dnia 

19 kwietnia 2018 r. w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Brąszewice na lata 2018-2030. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2018 rok. 

Radny Jacek Piotrowski złożył wniosek, aby kwotę, która jest przeznaczona z nadwyżki budżetowej na 

zakup szlaki, przeznaczyć na zakup tłucznia lub remont dróg. 

Radny Jerzy Ławniczak zapytał, gdzie miałaby zostać wykorzystana szlaka. 

Wójt Gminy poinformował, że są odcinki dróg, gdzie mieszkańcy proszą o szlakę. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że mieszkańcy oczekują szlaki na wilgotnych odcinkach 

dróg. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Radnego Jacka Piotrowskiego. W 

głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem wniosku głosował 1 Radny 

(J. Piotrowski), przeciwko 12 Radnych. Większością głosów Rada Gminy opowiedziała się za 

odrzuceniem wniosku. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał jaki był szacunkowy koszt budowy boiska w Trzcince. 

Sekretarz Gminy poinformowała, że projekty wszystkich boisk są do siebie bardzo zbliżone, lecz z 

rozeznania rynku wynika, że w obecnym roku ceny wzrosły, dlatego też szacowane koszty są wyższe. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 
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głosowało 13 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XLIV/199/2018 z dnia 19 kwietnia 2018 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2018 

rok. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie w sprawie ustalenia Regulaminu 

określającego szczegółowe zasady, tryb przyznawania i pozbawiania oraz rodzaje i wysokość 

stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe. 

Sekretarz Gminy przedstawiła zmiany w stosunku do poprzedniej uchwały w tej sprawie. 

Radny Jan Stawirej  wyraził zdanie, że należałoby pomyśleć również o nagradzaniu najzdolniejszych 

uczniów w szkołach. 

Wójt Gminy poinformował, że od kilku lat praktykowane jest nagradzanie uczniów w gminnym 

Gimnazjum. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 13 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr 

XLIV/200/2018 z dnia 19 kwietnia 2018 r. w sprawie ustalenia Regulaminu określającego 

szczegółowe zasady, tryb przyznawania i pozbawiania oraz rodzaje i wysokość stypendiów 

sportowych, nagród i wyróżnień dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do Radnego Jacka Piotrowskiego z informacją, że istnieje 

rozbieżność między Statutem Gminy, a uchwałą dotyczącą diet radnych w zakresie terminu 

usprawiedliwienia nieobecności. Dodał, że uchwała ta została podjęta jednogłośnie przez Radę Gminy. 

Radca Prawny Andrzej Frontczak wyraził opinię w tej sprawie. 

Radny Jacek Piotrowski poinformował, że swoim pismem chciał tylko zwrócić uwagę na ten fakt. 

Radna Grażyna Dobruchowska poinformowała o planowanym spotkaniu z Posłem Jackiem Sasinem. W 

związku z tym zapytała o opinie na temat dobrej zmiany w samorządzie . 

Wójt Gminy wyraził zdanie, że indywidualna ocena polityki krajowej nie powinna być tematem dyskusji 

na sesji Rady Gminy. 

Radna Dorota Lipka zaproponowała rozważenie wprowadzenia ruchu jednokierunkowego na ul. 

Osiedlowej obok gimnazjum.  

Wójt Gminy wyraził zdanie, że taka zmiana powinna być skonsultowana z mieszkańcami tej ulicy. 

Radny Jan Stawirej zapytał o wycinkę drzew przy ul. Sieradzkiej. 

Wójt Gminy poinformował, że został wycięty jeden dąb, na którego było wydane zezwolenie. Na 

wycinkę drugiego w chwili obecnej nie ma zgody. 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał o obowiązku składania oświadczeń majątkowych. 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XLIV sesji Rady Gminy o godzinie 1035.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował:  

S. Domagała 


